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ZÁPISNICA zo zasadnutia Výboru 
klubu športového potápania HIPPOCAMPUS Martin 

v zmysle Stanov klubu z 29.09.2023, článku IX., ods.1, ods.6,  
ktoré sa konalo 06.12.2024 v Lipovci, okres Martin 

 

 

 V úvode zasadnutia Výboru sme si povedali hlavné body, kvôli ktorým sa stretnutie 
uskutočnilo: 

a) – príprava na Výročnú členskú schôdzu, ktorej predbežný termín bol 13. december 2024 
b) –  návrhy na motiváciu členov zúčastňovať sa brigád, s prihliadnutím na demotiváciu 
c) – návrh na zmenu termínu Výročnej členskej schôdze  
d) – splnomocnenia na hlasovanie na členskej schôdzi 
e) – návrh na schválenie rozpočtovej položky na rok 2025 na nákup komplet výstroja 
f) – diskusia 

Neprítomný podpredseda – na kúpeľnej liečbe, ostatní 4 členovia prítomní 
 
➢ V rámci počiatočnej diskusie nás predseda – Peter Lauko informoval o osobnom stretnutí 
s bývalým Tajomníkom, pánom Marcelom Spiššákom. Dozvedeli sme sa, že pán Spiššák vrátil fľašu 
č.6. Na uhradenie pokuty, za priestupok, ktorý spáchal, však potrebuje ďalšie osobné stretnutie 
s Výborom klubu, za účelom údajného vzájomného finančného vysporiadania. Samozrejme, že nie je 
ochotný pokutu uhradiť hneď, ale až po splnení jeho podmienok. Taktiež nie je ochotný vyjadriť sa, 
na čo je potrebné osobné stretnutie s členmi Výboru, o čom potrebuje komunikovať. Podpredseda aj 
Predseda sú ochotní sa s ním stretnúť v najbližších dňoch decembra 2024. Hlasovaním potvrdené: ZA-
4, PROTI -0, Zdržal sa -0. 
➢ Predseda nás podrobne oboznámil s členskou základňou v roku 2024 (počty a kto koľko 
a kedy uhradil ako členský príspevok) 
➢ Ďalej sme sa zhodli, že je potrebné dotiahnuť do finálnej verzie návrh „Smernice 
o Potápačskom Centre Martin“ tak, aby pracovnú verziu smernice po odsúhlasení Výborom mohla 
byť zverejnená na našom webe, v členskej zóne, aby ju mohli členovia pripomienkovať, pred 
samotnou Výročnou členskou schôdzou. Prerokované zásadné pripomienky dostal za úlohu 
zapracovať do návrhu smernice – Peter Čičman. Hlasovaním potvrdené: ZA-4, PROTI -0, Zdržal sa -0. 
➢ Rozsiahlou diskusiou o návrhoch na zmenu Smernice o výške členského, v rámci návrhov na 
zapracovanie brigádnicých hodín, podobne ako to majú stavovské organizácie poľovníkov a rybárov, 
či návrhov riaditeľa PC – Petra Poláčka, na výšku vstupného na plaváreň, ako aj množstvo iných 
návrhov a pripomienok, sme dospeli k záveru, že predložíme Členskej schôdzi návrh, na zmenu 
členského: členské vo výške 80€ + vykonávanie X hodín činností na zveľaďovanie klubu, alebo ak sa 
člen nemôže, alebo nechce zúčastňovať výkonu činností na zveľaďovanie klubu, môže tento deficit 
kompenzovať mimoriadnym členským príspevkom vo výške napr. 40€. Predseda dostal za úlohu 
spracovať zoznam činností na zveľaďovanie klubu s predpokladanou hodinovou tarifou. Hlasovaním 
potvrdené: ZA-4, PROTI -0, Zdržal sa -0. 
➢ Taktiež sme sa zhodli, že je potrebné vyrozumieť členskú základňu o akceptovaní 
splnomocnení na hlasovanie na Členskej schôdzi. Aby sme predišli zbytočným prieťahom, pri 
spočítavaní hlasov/splnomocnení na začiatku členskej schôdze, musia splnomocnitelia zaslať 
splnomocnenia splnomocnenej osobe a Výboru mailom, na adresu: vybor@hippocampus.sk 
najneskôr dva dni vopred (ak bude schôdza v piatok večer, splnomocnenie zaslať do stredy 23:59 h). 
Po definitívnom zvolení riadneho termínu konania Výročnej členskej schôdze, bude táto informácia 
zverejnená na webe. Zodpovedá – Čičman. Hlasovaním potvrdené: ZA-4, PROTI -0, Zdržal sa -0. 
➢ Ďalším bodom stretnutia bola diskusia o nákupe výstroja. Nebola vyčerpaná celá schválená 
suma na nákup výstroja. Veci na Nitrox zdraželi natoľko, že nebolo možné zakúpiť druhý analyzér ani 
kyslíkovú sondu. Preto pôjde návrh na položku na tieto dve veci + sumu na komplet výstroj (krídlo 
s postrojom + set automatík). Návrh podľa aktuálnych cien spracuje – Čičman. Po diskusii o návrhu na  
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schválenie rozpočtovej položky na rok 2025 na nákup komplet výstroja, sme pristúpili k hlasovaniu. 
Hlasovaním potvrdené: ZA-4, PROTI -0, Zdržal sa -0. 
➢ Pretože všetci prítomní členovia Výboru sa osobne zúčastnili informatívneho stretnutia 
k NITROX kurzom, nebolo potrebné podrobne informovať o tomto stretnutí, z 29. novembra 2024. 
Tam prítomní členovia sa zhodli na tom, že Kurzy Nitrox začneme, keď sa teplota vôd na Slovensku 
dostane nad úroveň 15°C (teda na jar 2025). 
➢ Z časových dôvodov, sme nestihli prerokovať viac a preto sme sa rozlúčili. 
 

           6. decembra 2024 zapísal: Peter Čičman 
 
 
 
 
 
 

 
Prítomný: Peter Lauko 
  Erich Tonhajzer 
  Ivan Ilčuk 
  Peter Čičman 
Neprítomný: Vladimír Tomka 


